



2022 CMA AWARDS

DEADLINE FOR NOMINATION – NOVEMBER 20, 2022

SELECTION OF RECIPIENTS

- (a) The Executive Committee of the CMA shall determine the recipients on an annual basis, from nominations made by CMA members.
- (b) Nominations must include supporting reasons in sufficient detail. The Committee will not research data to support a nomination received with insufficient information.
- (c) Nominations not accepted may be resubmitted in future years.
- (d) An official presentation of the Award will be made at the Annual Meeting or other suitably appropriate gathering.

CATEGORIES:

- 1. **AWARD OF MERIT:** The CMA premier award given in recognition of exceptional effort or achievement on behalf of the CMA. Any current or former member is eligible, except those who retired from office during 2021. This is a one time award.
- 2. **FULVIO CALLIMACI MEMORIAL SUPPORTERS AWARD:** given to the individual or group who has supported motorcycling and the CMA in an exceptional manner during the past year. This award can be given for a one time effort.
- 3. **MARILYNN BASTEDO SAFETY AWARD:** for the person or persons who have contributed most to motorcycle safety during the past year.
- 4. **AMBASSADORS AWARD:** any person, competitor or worker, who gains exceptional recognition for the CMA in international motorcycle activity.
- 5. **MEDIA AWARD:** employees of the media (with the exception of the motorcycle press) are eligible - given for exceptional coverage of a favourable nature.
- 6. **BILLY MATTHEWS MEMORIAL AWARD:** awarded to the rider who is judged to be most sportsmanlike; open to all disciplines.
- 7. **GOVERNMENT AWARD:** awarded for actions taken or policies, laws, statutes and the like implemented that have benefited motorcyclists and the use of motorcycles.

Eligibility: any government or government agency, committee, board or the like; any individual or group of individuals who is a member, employee or official of the foregoing. Also any individual, group or association who has influenced government actions in this regard.

- 8. **ENVIRONMENTAL AWARD:** awarded for the successful promotion of motorcycle use through recognition of the environmental advantages of motorcycles as an effective means of powered transport or for successful use of the environmental advantages of motorcycles or for implementing measures to further reduce the environmental impact of motorcycles.

Eligibility: any individual, group, association, corporation, government agency, committee, board or the like.

National Office • Bureau

505 – 21 King Street West, Hamilton, Ontario, L8P 4W7

Telephone: (289) 998-4506

Email: info@motorcyclingcanada.ca • Web: www.motorcyclingcanada.ca

Affiliated with Affiliée à la Fédération Internationale De Motocyclisme and/et FIM North America



NOMINATION FORM CMA AWARDS 2022

(please photocopy for multi nominations)

I wish to nominate _____ of _____

in the _____ category.

Here are my reasons (for Media Award, attach documentation such as Newspaper articles or photos. Please supply mailing address of nominee):

Signed _____ CMA Member No. _____

Date: _____

National Office • Bureau

505 – 21 King Street West, Hamilton, Ontario, L8P 4W7

Telephone: (289) 998-4506

Email: info@motorcyclingcanada.ca • Web: www.motorcyclingcanada.ca

Affiliated with Affiliée à la Fédération Internationale De Motocyclisme and/et FIM North America



PRIX 2022 CMA

DATE LIMITE – 20 NOVEMBRE 2022

SELECTION DE RECIPIENDAIRES:

- (a) Le Comité exécutif de la CMA déterminera les récipiendaires sur une base annuelle, selon les nominations faites par les membres de la CMA.
- (b) Les nominations doivent inclure des raisons suffisantes et détaillées. Le comité ne fera pas de recherches pour appuyer une nomination reçue avec information insuffisante.
- (c) Les nominations non acceptées peuvent être reformulées dans les prochaines années.
- (d) Une présentation officielle des nominations sera faite à la réunion annuelle ou autre réunion appropriée.

CATEGORIES:

- 1. **PRIX DE MERITE:** récompense remise par la CMA en reconnaissance d'effort exceptionnel ou accomplissement remarquable envers la CMA. Tout membre actif ou ancien membre est éligible, excepté ceux qui se sont retirés en 2021. Ceci est une récompense qui n'est remise qu'un seule fois.
- 2. **PRIX DE SUPPORTEURS EN MEMOIRE DE FULVIO CALLIMACI:** donné à l'individu ou groupe qui a supporté la CMA et le motocyclisme d'une manière exceptionnelle durant l'année. Cette récompense peut être donnée pour un seul effort.
- 3. **MARILYNN BASTEDO PRIX SÉCURITÉ :** pour la personne ou les personnes qui ont le plus contribué à la sécurité à moto au cours de l'année écoulée.
- 4. **PRIX D'AMBASSADEURS:** toute personne, compétiteur ou travailleur qui acquière une reconnaissance exceptionnelle de la CMA dans une activité internationale de motocyclisme.
- 5. **PRIX MEDIA:** tous les employés de média (à l'exception de la Presse motocycliste) sont éligibles - donné pour publication exceptionnelle.
- 6. **TROPHÉE EN MEMOIRE DE BILLY MATTHEWS:** accordé au coureur qui est considéré être le plus digne d'un Sportsman.
- 7. **PRIX GOUVERNEMENTAL:** accordé pour toutes actions ou politiques, lois ou toute autre décision qui ont bénéficié aux motocyclistes ou à l'usage des motos.

Eligibilité: Tout gouvernement ou agence gouvernementale, comité, Conseil ou autre, tout individu ou groupe d'individus qui est un membre, employé ou officiel d'un des groupes mentionnés précédemment. Aussi, tout individu, groupe ou association qui a influencé les actions gouvernementales à cet égard.

- 8. **PRIX ENVIRONNEMENTAL:** Accordé à la réussite de la promotion de l'utilisation de motos à travers la reconnaissance des avantages environnementaux des motos comme effectif moyen de transport ou usage bénéfique des avantages environnementaux de motos ou pour mettre en pratique des mesures pour aider à réduire l'impact environnemental des motos.

Eligibilité: Tout individu, groupe, association, corporation, agence gouvernementale, comité, conseil du genre.

National Office • Bureau

505 – 21 King Street West, Hamilton, Ontario, L8P 4W7

Telephone: (289) 998-4506

Email: info@motorcyclingcanada.ca • Web: www.motorcyclingcanada.ca

Affiliated with Affiliée à la Fédération Internationale De Motocyclisme and/et FIM North America



FORMULE DE NOMINATION PRIX CMA 2022

(svp faire photocopies pour multiples nominations)

Je désire nommer _____ de _____

dans la catégorie _____

Voici mes raisons (pour Prix Media, inclure documentation telle qu'articles de journaux ou photos.
S'il vous plaît inclure l'adresse du candidat désigné)

Signé: _____ No. CMA: _____

Date: _____

National Office • Bureau

505 – 21 King Street West, Hamilton, Ontario, L8P 4W7

Telephone: (289) 998-4506

Email: info@motorcyclingcanada.ca • Web: www.motorcyclingcanada.ca

Affiliated with Affiliée à la Fédération Internationale De Motocyclisme and/et FIM North America